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Jeg vil høre om hvorfor i ikke stopper den hundelov for den gør mere skade end gavn, men også 
hvorfor i ikke redder den stakkels schæferhund som bare blev forskrækket af en mindre hund. Thor 
har ikke fortjent at blive aflivet til det parti som stopper den uduelige hundelov og laver noget som 
kan bruges af os som borger. Ja de vil med garanti få de fleste stemmer fra alle dem der har 
hunde i dag. 

Jeg håber at dette vil blive taget op i folketinget til debat da den hundelov rammer mange uskyldige 
hunde hvilket jo ikke var formålet med loven vel. 
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